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Protokół Nr IX/2019 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 10 maja 2019 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 12.30. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, Edward 
Przytuła – Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy jak listy 
obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr IX/58/2019 do Nr IX/65/2019 w głosowaniu 
jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Sylwia Burczyńska, inspektor. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Alicja Berbeś i Jerzy Cukrowski. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady IX sesji Rady Gminy. 
Serdecznie powitał panie i panów radnych, władze gminy na czele z panem 
Wójtem Markiem Goździewskim, pana Wicewójta, panią Skarbnik, osoby 
obsługujące sesję, dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy Klimontów i wszystkich gości, którzy przybyli na dzisiejszą sesję. Serdecznie 
powitał nowo wybranych sołtysów. Wybory sołtysów odbyły się w luty i w marcu 
i jest to pierwsza sesja z nowo wybranymi sołtysami, choć niektórzy są już kilka 
kadencji, ale zostali znowu wybrani. W imieniu całej Rady złożył wszystkim 
sołtysom życzenia zdrowia, sukcesów w realizacji zadań, dobrej współpracy z 
Radą. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum do 
podejmowania uchwał. Obecnych jest 13 radnych.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 
sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 
proponowanego porządku obrad.  

Pan Wójt Goździewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr II/12/18 Rady Gminy w Klimontowie z 

dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu targowiska w Klimontowie. 

Gmina składała wniosek o płatność na przebudowę targowiska i pewne 

sprecyzowania należy dopasować do wymogów programu. Na komisjach zmiany 
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do regulaminu targowiska były omawiane. Wniósł o wprowadzenie tego 

projektu do porządku obrad sesji. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie punktu do porządku 

obrad jako punktu 7 porządku obrad sesji. Poddał wniosek pana Wójta pod 

głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania 

na sesji obecnych było 12 radnych.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako pkt. 7. Kolejność 

pozostałych punktów przesunięta została o jeden punkt w dół.  

Następnie pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po 

zmianach.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania 

na sesji obecnych było 12 radnych. Porządek obrad został przyjęty.  

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  
5. Zmiany w budżecie gminy na 2019 r. 
6. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2019 – 2033.  
7. Zmiany w uchwale Nr II/12/18 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 

listopada 2018 r. w sprawie regulaminu targowiska w Klimontowie.  
8. Informacja o stanie oświaty w gminie Klimontów.  
9. Ustalenie planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Klimontów oraz określenia granic obwodów publicznych 
szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

10. Utworzenie Żłobka Gminnego w Klimontowie i ustalenia statutu. 
11. Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla gminy 

Klimontów”. 
12. Zarządzenie poboru podatku rolnego, podatku od nieruchomości i 

podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 
wynagrodzenia za inkaso. 
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13. Wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Klimontów 
nieruchomości.  

14. Wnioski, zapytania, informacje. 
15. Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 
16. Zakończenie sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacyjną na temat utrwalania 

przebiegu sesji poprzez nagrywanie obrazu i dźwięku, co jest obowiązkiem 

prawnym gminy wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 506). 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu spisanego 

z obrad poprzedniej VIII sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 marca 2019 r. Uwag 

nie wniesiono.  

Za: 12. Protokół został przyjęty.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesyjnym. Powiedział: 

 Sprawy drogowe. W dniu 28 marca 2019 r. zawarto umowę z firmą 

InwestBiuro z Tarnobrzega na opracowanie dokumentacji kosztorysowej 

rozbudowy drogi gminnej Konary – Kujawy. Wartość zadania po przetargu 

to kwota 59 900 zł. To jest ostatnia umowa z dróg, na które przetargi były 

ogłaszane w ubiegłym roku. Kilkanaście było ogłoszonych w ubiegłym 

roku, umowy zostały podpisane a na tę drogę nie można było znaleźć 

oferenta, a obecnie udało się znaleźć oferenta. W tej chwili uzgadniają 

dokumentację, która była zlecona wcześniej. Zachęcam radnych, żeby 

zapoznawali się z tą dokumentacją. Można podejść na stanowisko 

drogownictwa i się zapoznać z projektami. Może będą jeszcze jakieś 

wskazówki czy propozycje ze strony radnych.  

 W dniu 29 marca 2019 r. otrzymano informację, że spośród złożonych 

zgłoszeń na likwidację miejsc niebezpiecznych na drogach do programu 

„Bezpieczni na 5+” z gminy Klimontów zakwalifikowało się zadanie 

dotyczące drogi w miejscowości Górki aleja kasztanowa do mostu. Nie jest 
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wiadomy jaki to będzie zakres prac. Prosił drogowca, żeby to ustalił. To co 

było składane to chodnik, przejścia dla pieszych.  

 W miesiącu kwietniu złożyli 17 wniosków na dofinansowanie przebudowy, 

rozbudowy w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Województwo 

Świętokrzyskie otrzymało prawie 300 000 000 zł na ten Fundusz. Zostało 

przygotowanych 17 wniosków na kwotę ogólną 11 242 088 zł. Wnioski są 

do wglądu. Osoby zainteresowane mogą się zgłaszać i sprawdzać. 

Niebawem będzie rozstrzygnięcie tego naboru. Te przedsięwzięcia w 

zależności od tego czy posiadają dokumentację pełną czy tylko częściową 

rozplanowane są na 3 lata. W kolejnym roku będzie kolejny nabór i będzie 

możliwość zgłoszenia kolejnych zadań. Dofinansowanie byłoby w 

granicach 80 % do nawierzchni, do poboczy, do rowów. Byłoby to lepsze 

dofinansowanie niż jest obecnie do dróg klęskowych.  

 W dniu 26 kwietnia br. złożono wniosek o dofinansowanie przebudowy 

drogi do gruntów rolnych w miejscowości Kroblice Pęchowskie o długości 

170 m. Szacunkowy koszt ok. 70 000 zł, wnioskowane dofinansowanie ok. 

50 %.  

 W dniu 7 maja br otworzono oferty na realizację zadania „Przebudowa 

drogi ul. Batalionów Chłopskich w Klimontowie”. Najtańsza oferta opiewa 

na kwotę 828 000 zł. Taj jak wcześniej wyjaśniałem wniosek został 

wycofany z programu, gdzie dofinansowanie było 50 % a złożony został do 

programu dróg samorządowych. Dofinansowanie będzie korzystniejsze, 

bo do 80 % na ciągi piesze, przejścia dla pieszych, kanalizację burzową. Ta 

droga otrzymała bardzo dobrą punktację w poprzednim programie i w tym 

programie myślę, że tych punktów będzie miała dużo.  

 Otrzymaliśmy promesę na jedną z dróg klęskowych – na drogę Pęchów. 

Bodajże jest niecałe 500 000 zł na tę drogę. Droga jest w fazie 

dokumentacji. Operat wodno - prawny został uzupełniony. Wniosek został 

wysłany do ministerstwa. Jest problem z tymi zgłaszanymi drogami z 

dokumentacją na nie, bo one są wszystkie wąskie i musi być robiona 

dokumentacja zridowska, poszerzona.  

 Sprawa obwodnicy. Nikt nie spodziewał się takiego obrotu sprawy jeśli 

chodzi o decyzję środowiskową po zaskarżeniu kolejnym przez dwie osoby 

do kolejnych instytucji. Jest niekorzystny wyrok jeśli chodzi o decyzję 

środowiskową. Sąd Wojewódzki uchylił decyzję Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego. Decyzja Samorządowego Kolegium Odwoławczego była 

dla nas pozytywna. Sąd uchylił jedną decyzję i decyzję gminy. Jeśli chodzi 

o dalsze kroki to są dwie możliwości. Albo apelacja i skarga kasacyjna, 

stroną w tej chwili jest Samorządowe Kolegium Odwoławcze i 
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Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich. Rozmawiał na spotkaniach w 

Zarządzie Dróg Wojewódzkich i Zarząd poinformował go, że nie będzie 

składał odwołania. Nie zna decyzji Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego, ale najprawdopodobniej będą składać skargę kasacyjną. 

Jeśli nikt nie złoży odwołania, wyrok się uprawomocni to nie będzie innej 

możliwości tylko wydać ponowna decyzję ze zgromadzonego materiału i 

uwzględnić te wszystkie drobnostki, które wytknął Sąd a Kolegium tego nie 

uchyliło. Z takiego obrotu sprawy nie są zadowoleni, bo miał być drugi 

przetarg. Pieniędzy nie ma fizycznie na budowę całej obwodnicy. W tej 

sprawie był u pana Marszałka ze dwa razy. Mieli ogłaszać przetarg na 

dokumentację szczegółową. Czekali na wyrok odwoławczy. Powiedział, że 

będzie informował o kolejnych podejmowanych w tej sprawie krokach. 

Powiedział, że dziwi się osobom jaki jest faktycznie cel tych ich odwołań. 

Wszystkie zarzuty jeśli chodzi o sprawy przez te osoby zakwestionowane 

zostały uchylone całkowicie przez Sąd. W tym wyroku nie ma dla niż 

żadnego zielonego światła a nadal piszą i utrudniają procedury a gmina nie 

może nadal kontynuować tych prac.  

 W miesiącu luty został złożony wniosek inwestycyjny na budowę małej 

infrastruktury sportowo – rekreacyjnej na tzw. Osy. Dokumentację jaką 

udało się zgromadzić złożona została na miejscowości Górki, Klimontów na 

stadionie, Nasławice, Nawodzice. Cały wniosek opiewa na kwotę 288 000 

zł, wnioskowane środki z Ministerstwa to 134 000 zł.  

 28 lutego br podpisywaliśmy w Urzędzie Marszałkowskim dwie umowy. 

Jedna pomiędzy gminą a samorządem, a druga pomiędzy Gminnym 

Ośrodkiem Kultury a samorządem województwa świętokrzyskiego. Oba 

wnioski z Programu Rozwoju Obszarów wiejskich po 500 000 zł. Jeden na 

przebudowę i wyposażenie obiektu kultury w m. Klimontów – budynek 

mleczarni I piętro. Drugi na przebudowę i wyposażenie świetlicy w 

Ossolinie. Obecnie zlecone są dokumenty projektowe.  

 7 marca br odebrał w Urzędzie Wojewódzkim z rąk Wiceministra Rodziny 

i Pracy dwie promesy z programów rządowych, tj. Maluch + i Senior +. 

Maluch jest na kwotę 342 373 zł. Będzie przeznaczony na adaptację części 

budynku części Przedszkola na Żłobek. Zaplanowane jest ok. 13 miejsc. Na 

chwilę obecną lista jest pełna. Kolejna promesa na program Senior + na 

utworzenie domu dziennego pobytu. Kwota dotacji to 249 935,69 zł. 

Całkowita wartość projektu 490 000 zł. W ramach tego zadania będzie 

przeprowadzony remont parteru w budynku mleczarni.  

 Złożono wniosek na boisko treningowe na stadionie . Jest to któryś z kolei 

wniosek, wnioski były w tej sprawie składane co roku. I w tym roku 
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szczęśliwym trafem wniosek przeszedł pozytywną weryfikację. W ramach 

projektu jest budowa boiska, przygotowanie terenu, oświetlenie, 

wyposażenie. Całkowita wartość projektu to 416 000 zł, kwota 

dofinansowania to 333 000 zł.  

 26 kwietnia złożony został kolejny wniosek na dofinansowanie na 

kontynuację programu Żłobek na kolejne 2 – 3 lata. Wniosek opiewa na 

kwotę 918 000 zł na kolejne lata funkcjonowania Żłobka.  

 W miesiącu maju planuje się złożyć kolejne wnioski na Przedszkole i na 

Klub Seniora. To też są kontynuacje wcześniejszych wniosków.  

 Sprawa dofinansowania instalacji fotowoltanicznych i solarów. Na obecną 

chwilę zostały uzgodnione audyty dla tych osób, które jeszcze się 

zdecydowały na te instalacje. Umówione jest spotkanie konsultacyjne w 

Kielcach w biurze RPO w sprawie aneksu zmian do projektu. Lista chętnych 

została już zamknięta.  

 Został złożony wniosek o zwrot płatności refundację z targowiska w 

granicach 1 000 000 zł. Odbiory zostały wykonane. Zostało to dokładnie 

wszystko sprawdzone, bo była skarga na to. Był to donos. Procedury 

trochę się przedłużyły, bo musiał to sprawdzić sanepid, nadzór budowlany 

raz, drugi, ale pozytywnie to przeszło.  

 Sprawa Liceum Ogólnokształcącego. Jest już podpisane porozumienie z 

Zarządem Powiatu Sandomierskiego i panem Starostą. Nabór będzie 

prowadzić gmina przy współpracy z powiatem. Rekrutacja i nabór będzie 

prowadzona w budynku Gimnazjum. Arkusze organizacyjne Liceum 

zostały już złożone do Kuratorium Oświaty do oceny. Sprawą Liceum 

zajmować się będzie pani xxxxx xxxxx, Zastępca Dyrektora PSP w 

Klimontowie budynek Gimnazjum. Osoby zainteresowane powinni się 

kontaktować z panią dyrektor. W tej chwili losy Liceum są w rękach dzieci  

i ich rodziców. Czekamy na zgłoszenia. Proszę radnych, sołtysów o 

informacje w terenie, że Liceum klimontowskie będzie funkcjonować i 

żeby dzieci, młodzież zapisywali się do niego. To jest przyszłość 

Klimontowa.  

 Sprawy bieżące. Montowane były przystanki, których brakowało w 

poszczególnych miejscowościach: Nowa Wieś, Adamczowice, Nasławice, 

Pęchów. W Pęchowcu nie był zamontowany, bo trzeba ustalić miejsce 

posadowienia przystanku. Otrzymali odszkodowanie za przystanek w 

Goźlicach, który został uszkodzony przez samochód. W ramach tego 

odszkodowania zostanie zakupiony kolejny przystanek. Sprawy remontu 

przystanków – przystanki uszkodzone zostały wyremontowane, ubytki 

pouzupełniane blachą. Zamontowane zostały tablice w kolejnych 



str. 7 

 

sołectwach: Szymanowice, Konary, Rogacz, Nawodzice, Płaczkowice, 

Pęchów czeka.  

 Utwardzono kostką koło figurki w Byszowie. Obecnie prace trwają w 

Nasławicach. Dokończono budowę ogrodzenia ujęcia wody w Byszowie. W 

Kroblicach trwają prace przy ogrodzeniu boiska, siłowni. Brakuje jeszcze 

części przy placu zabaw, ale jak będą zabawki zamontowane to wtedy . W 

Węgrcach trwają prace przy ogrodzeniu. Rybnica – barierki przy mostku 

będą metalowe i zostaną niebawem zamontowane.  

 Prace grupy – sprzątanie w Klimontowie, piasku po zimie. Tam gdzie były 

zgłoszenia tam grupa sprzątała. Zaczęło się koszenie krzaków przy drogach 

w Konarach, Pęchowcu, Zakrzowie, Goźlicach – skoszona była trawa na  

boisku i podsiana została trawa. Łatane były ubytki asfaltem w drogach 

częściowo w Klimontowie, w Konarach. 

 Trwają roboty termomodernizacyjne w budynkach gminnych. Na 

ukończeniu są prace w remizie OSP, w Urzędzie Gminy, w szkole w 

Konarach. Trzeba pilnować tych wszystkich spraw, wykonawców. Dobrze, 

że Państwo interesują się tym i zgłaszają. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Wójtowi za złożenie obszernego 

sprawozdania. Dużo zadań, ambitnych celów, a kłody są podkładane pod nogi. 

Odnośnie obwodnicy powiedział, że jeśli nie uda się inaczej to być może trzeba 

zorganizować protest. 

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała zarówno  

zmiany w budżecie jak i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała 

zmiany w budżecie gminy i zmiany w WPFie.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie 

gminy i zmiany w WPF.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała zmiany w 

budżecie gminy na 2019 r. i zmiany w WPF.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi do projektu uchwały 

Uwag nie wniesiono. Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  
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Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/58/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/59/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów na lata 2019 – 2033. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/60/2019 w sprawie zmian w uchwale Nr II/12/18 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu targowiska w 
Klimontowie.  
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Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, zapytania ewentualnie 

informacje odnośnie tego punktu.  

Głos zabrała pani radna Cichoń. 

Pani radna Cichoń poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych na odrębnym 

posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. analizowała stan oświaty w gminie 

Klimontów. Na posiedzeniu obecna była pani kierownik Zespołu Ekonomiczno - 

Administracyjnego Szkół i Przedszkola. Pani radna pokrótce przedstawiła stan 

oświaty w gminie Klimontów. W gminie Klimontów funkcjonuje 5 szkół 

podstawowych, w tym jedna publiczna, tj. Publiczna Szkoła Podstawowa im. J. 

Ossolińskiego w Klimontowie z oddziałami gimnazjalnymi. W tym roku klasy 

gimnazjalne kończą naukę. Pozostałe szkoły są szkołami prowadzonymi przez 

stowarzyszenia. W gminie funkcjonuje również 9 oddziałów przedszkolnych, 

punktów przedszkolnych i przedszkoli. Według danych na dzień 30 wrzesień 

2018 r. czyli początek roku szkolnego 2018/2019 do szkół podstawowych 

uczęszcza 668 uczniów, a przedszkolaków jest 227. Ogółem do szkół 

podstawowych i przedszkoli uczęszcza 895 uczniów. Z oświatą wiążą się wydatki. 

Dochody, które otrzymujemy czyli na to składa się subwencja oświatowa, która 

w 2018 r. wyniosła 7 463 391 zł, dochody na oświatę i wychowanie 907  975,15 i 

na edukacyjną opiekę wychowawczą 67 565 zł. Są to środki zewnętrzne, które 

przychodzą do gminy. Na tę chwilę było to 8 438 931,15 zł. Natomiast wydatki 

kształtowały się na poziomie 10 787 517,59 zł. Różnica, która jest po odjęciu 

dochodów od wydatków jest 2 348 586,44 zł. Jest to kwota, którą gmina dołożyła 

do oświaty ze swojego budżetu. Powiedziała, że są to duże pieniądze, ale to 

dowodzi tego, że gmina na oświacie nie oszczędza. Dzieci są dobrze 

zaopiekowanie i dobrze przygotowane. Pewnie te wydatki mogą ulec 

zwiększeniu, ponieważ przed nami kolejne zadanie, czyli będzie gmina prowadzić 

Żłobek, który pojawi się w przyszłym roku i Liceum, do prowadzenia którego 

przejęła gmina kompetencje od powiatu. Wyraziła nadzieję, że klasy licealne 

zostaną utworzone, zarówno rodzice jak i dzieci zaufają zarówno samorządowi 

jaki nauczycielom. Podziękowała panu Wójtowi i radnym, zwłaszcza radnym z 

Klimontowa za wkład w utworzenie liceum, którzy uczestniczyli w rozmowach. 

Dzięki temu jest możliwość utworzenia Liceum. Będzie to nowość, bo do tej pory 

szkoły średnie były prowadzone w gminie przez Starostwo. W tym momencie 
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Liceum prowadzić będzie gmina Klimontów. Będzie dopieszczona ta szkoła. 

Powiedziała, że w gminie jest na tyle odpowiedzialnych nauczycieli, że szkoła nie 

strajkowała, uczniowie byli przygotowywani do egzaminów. Odbyły się zarówno 

egzaminy ośmioklasistów, jak i uczniów trzecich klas gimnazjalnych. Uczniowie 

mieli zapewnioną opiekę, egzaminy odbyły się bez żadnych zakłóceń. W imieniu 

radnych, Komisji Spraw Społecznych podziękowała za przeprowadzenie tych 

egzaminów. Podziękowała także pani kierownik Zespołu Ekonomiczno - 

Administracyjnego Szkół i Przedszkola za przygotowanie informacji o stanie 

oświaty w gminie, która została udostępniona wszystkim radnym.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował pani radnej za przedstawienie stanu 

oświaty w gminie. Poddał informacje pod głosowanie zapisem do protokołu.  

Za: 13, głosów przeciwnych i wytrzymujących się nie było.  

Informacja została przyjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/61/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Klimontów oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 r. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 
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Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje utworzenie Żłobka 

i nadanie mu statutu.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje utworzenie 

Żłobka i nadanie mu statutu.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje utworzenie Żłobka i 

nadanie statutu.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje utworzenie Żłobka i 

nadanie statutu.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/62/2019 w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w 
Klimontowie i nadania mu statutu.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
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uchwały Nr IX/63/2019 w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 
społecznej za rok 2018 dla gminy Klimontów”.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/64/2019 w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, 
podatku od nieruchomości i podatku leśnego w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
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listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr IX/65/2019 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 
przez Gminę Klimontów nieruchomości.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Wnioski, zapytania, informacje wnieśli: 

Pan radny Rębacz podniósł sprawę wycinki krzaków przy poboczach drogi 

powiatowej w kierunku Jurkowic przez Nową Wieś. Firma, która jechała od 

Węgrc, Nasławic bardzo ładnie zrobiła to do Klimontowa i miała dalej robić w 

kierunku Nowej Wsi i Nawodzic, ale zjechali z miesiąc i cisza się zrobiła. Prośba 

panie Wójcie o interwencję w powiecie w tej sprawie, bo pobocza i rowy bardzo 

zarosły krzakami. Droga powiatowa w Olbierzowicach w kierunku kościoła od 

drogi Ułanowice – brak poboczy. Z jednej strony woda wyrwała rów i droga jest 

wąska jeśli chodzi o wymijanie się, tłuką się lusterkami. Prośba o poprawienie 

poboczy z jednej i drugiej strony. W odległości ok. 100 metrów od cmentarza 

jezdnia się zapadła i prośba o poprawienie tego. Uzupełnić ubytki w drogach 

gminnych w Nowej Wsi, na Julianowie i w Olbierzowicach. Pod przystankami 

położyć kostkę.  

Pani radna Krasowska wniosła o poprawienie drogi przy kontenerze w 

Dziewkowie, podniesienie kostki koło figurki w Dziewkowie na prośbę sołtysa i 

mieszkańców i zakupienie obiecanego wieszaka do kontenera. Śniekozy – prośba 

sołtysa i mieszkańców o dowiezienie samochodu kamienia koło altanki i 

zakupienie huśtawek, zabawek dla dzieci. Budowa wodociągu w Ossolinie i 

Wilkowicach – czy realizacja będzie w tym roku, mieszkańcy butelkami dowożą 

wodę. Most przy drodze Ossolin – Wilkowice – dużo dzieci chodzi, jest 

niebezpiecznie, brak barierki.  

Pan radny Borycki podniósł sprawę budowy wodociągu w Ułanowicach. Podczas 

zebrania u sołtysa mieszkańcy dopytywali kiedy będzie wodociąg wykonany. 

Wniósł o dokończenie budowy wodociągu w Ułanowicach tak jak było obiecane.  

Pan radny Gwizdoń wniósł o uporządkowanie działki, wykoszenie roślinności 

przez grupę przy kontenerze w Rogaczu. Sołectwo Rogacz planuje położenie tam 

kostki, wykonanie chodnika, ogrodzenie działki. Zapytał kiedy będzie to 
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realizowane. Sołectwo Borek Klimontowski – zostały złożone dokumenty w 

Staszowie odnośnie montażu licznika na prąd i kiedy zostanie on założony. 

Sołectwo Kępie – nowa droga zaczyna zarastać i poprosił o uporządkowanie tego 

przez grupę.  

Pan radny Lipiec podziękował sołtysom w swoim okręgu wyborczym za 

zaangażowanie i wykonane prace porządkowe w Beradzu, Górkach, 

Pokrzywiance i Płaczkowicach. Podziękował panu Wójtowi za złożenie wniosków 

do pana Marszałka i za wykonywanie dokumentacji projektowej na drogi w 

Beradzu, Górkach, Płaczkowicach i Pokrzywiance.  

Pan radny Ciach zapytał czy zostały podjęte działania w kierunku zainstalowania 

paczkomatów w Klimontowie. Temat ten zgłaszał na jednej z poprzednich sesji.   

Pani radna Aly Amer podziękowała panu Wójtowi za długo oczekiwaną 

inwestycję drogę Byszów – Kępie. Zapytała czy w tym roku będzie wykonana 

tylko dokumentacja czy też będzie położona nawierzchnia asfaltowa. Poprosiła o 

dowiezienie 3, 4 transporty niesortu na drogę stanowiącą odgałęzienie od 

głównej drogi Kępie – Byszów. Własnych pieniędzy z funduszu sołectwo już nie 

posiada, bo wykorzystali na drogi. Podniosła sprawę budowy wodociągu i drogi 

powiatowej w Przybysławicach. Zapytała czy jest jakiś termin na budowę 

wodociągu, bo na obecna chwilę jest to sprawa priorytetowa. Powiedziała, że 

pan Wójt wspomniał kiedyś o realizacji tej drogi w tym roku i zapytała czy dalej 

jest to aktualne. Podziękowała na ręce pana Wójta panom z grupy 

interwencyjnej za porządnie wykonane prace. Pozostała do założenia siatka 

wokół stawu i poprosiła o jej założenie. Odnośnie zebrania strażackiego, które 

odbyło się w lutym w Byszowie pani radna skierowała słowa do pana radnego 

Kwapińskiego. Na tym zebraniu podczas jej nieobecności wypowiadał się pan 

radny negatywnie w stosunku do jej osoby. Padały różne zarzuty. Powiedziała, 

że takie zachowanie jest niedojrzałe i nie na miejscu. Zdaniem pani radnej jako 

radni powinni się wspierać a nie kopać dołki jedni pod drugimi. Powiedziała, że 

jest jej przykro, że takie słowa padały z ust pana radnego. Nie jest wiadomy cel 

pana radnego ale myśli, że nie należy do kompetencji pana radnego ocena jej po 

dwóch sesjach co zrobiła, czego nie zrobiła, co Rada zrobiła, a czego nie zrobiła. 

Nie oczekuje odpowiedzi od pana radnego. 

Pan Przewodniczący Rady poparł wniosek pana radnego Rębacza odnośnie dróg 

powiatowych. Wydaje mu się, że jest pora, żeby przejechać pobocza, oczyścić 

drogi i pozalepiać dziury na drogach. Zapytał o inwestycje 5 plus w Górkach. Czy 

to są drogi na które zbierali podpisy odnośnie budowy chodników i remontów 

tych dróg. Wyraził nadzieje, że następne drogi będą realizowane w przyszłości, 



str. 15 

 

że to nie jest już ostatni etap. Podniósł sprawę podniesienia pomnika Jędrusiów 

na Rybnicy z tego względu, że deszcze trochę go zalewają, zamulają. Zapytał czy 

jest możliwość na tę chwilę naprawy dróg gminnych metodą natryskową, 

ponieważ jak jeździ po terenie to dużo dróg zostało zrobionych i dużo jest takich 

otworów w tych drogach. Pozbierać informacje od sołtysów w tej sprawie i z 

funduszu sołeckiego w miejscowościach przeznaczyć na ten cel jakiś procent i 

polepić te otwory metodą natryskową, bo takie lepienie asfaltem nie da nic, 

wszystko za kołami wyjdzie.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział na zapytania radnych.  

Pan radny Rębacz, droga powiatowa, karczowanie drogi powiatowej w 

sołectwach Nowa Wieś i Nawodzice należy zgłaszać do powiatu. Gmina w 

ramach robót interwencyjnych może część tych elementów po dokańczać, ale 

nie może gmina całego ciężaru przejmować na siebie jeśli chodzi o drogi 

powiatowe. Powiedział, że w tej sprawie wystosuje pismo do powiatu, żeby 

powiat się tym kompleksowo zajął. Część tych dróg powiat realizuje. Jeśli chodzi 

o ubytki na pewno część gmina starać się będzie uzupełnić je asfaltem. 

Rozmawiał w tej sprawie z drogowcem i z tego co powiedział to wynika, że kiedyś 

taka metoda była już stosowana. Jest ona dosyć kosztowana, ale jak wymagają 

tego drogi to spróbują to wykonać. Kostka na przystanku – jak tylko kostka 

zostanie pozyskana z różnych źródeł to zostanie ona ułożona. Bo rozumią 

potrzeby w tym zakresie. Zapytania pani radnej Krasowskiej – pan Wójt 

powiedział, że pan sołtys zgłaszał potrzebę dowiezienia grysu, przekazał to 

zgłoszenie na stanowisko. Dziewków i podniesienie kostki koło figurki – 

wykonane zostanie przy pomocy grupy interwencyjnej, ale grafik prac grupy jest 

zaplanowany na dwa tygodnie na przód , jest bardzo napięty i czasami są 

przesunięcia. Czasem wychodzą jakieś nieprzewidziane sprawy do wykonania jak 

dary, są różne imprezy i pozostałe prace przesuwają się w czasie. Śniekozy – jeśli 

zostało zgłoszone dowiezienie kamienia koło altanki to zostanie to wykonane. 

Wieszak zostanie zakupiony. Wodociąg w Ossolinie i w Wilkowicach – 

dokumentacja projektowa jest w trakcie wykonywania podobnie jak w 

pozostałych miejscowościach. W stosunku do tego wodociągu jak i pozostałych 

odpowiedział, że rozmawiał z panem Marszałkiem i są przygotowywane 

dodatkowe środki z PROWu na budowę wodociągów. Można realizować też z 

własnych budżetowych, ale to wymaga dodatkowych środków. Jak wpłyną środki 

ze zwrotu VATu to wtedy będą podejmować decyzje. Jak tylko zostanie 

ogłoszony nabór to wniosek na budowę zostanie zgłoszony, ale dla tych 

wodociągów, które będą mieć kompletną dokumentację. Barierki na drodze 

powiatowej w Ossolinie – sprawa ta została zgłoszona do powiatu. Na obecną 
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chwilę dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował go, że zgłosili do 

wykonania w ramach Funduszu Dróg Samorządowych remont drogi w Pęchowie. 

Po przejechaniu wszystkich dróg powiatowych na terenie gminy wywnioskowali, 

że odcinek drogi od dziewiątki do krzyża w Pęchowie jest w najgorszym stanie. 

Podobnie jak w powiecie w gminie ogranicza wydatki bieżące, żeby w tym roku 

kredytów nie zaciągać, żeby zamknąć rok bez większych obciążeń. Zgłoszą 

sprawę ustawienia barierek przy drodze w Ossolinie do programu Bezpieczni na 

5 +, ale powiat jeszcze musi się zgodzić. Zadeklarował, że jeśli powiat się zgodzi 

gmina jakąś pulę finansową może dołożyć do tego zadania. Pan radny Borycki i 

zapytanie odnośnie wodociągu w Ułanowicach. Odpowiedział, że jeśli tylko 

ukaże się nabór wniosek zostanie złożony. Powiedział, że ma pomysł żeby 

podłączyć kilka wodociągów pod jeden wniosek jeśli się uda. Przynajmniej zacząć 

w tym roku a w następnym skończyć. PROW gmina ma właściwie już 

wykorzystany. Została tam tylko niewielka kwota 120 000 zł z całej puli 

przyznanej w ramach PROW. Zapytania pana radnego Gwizdonia. Koszenie 

działki – jest to zapisane w grafiku prac grupy. Świetlica w Borku – przyszła 

umowa na usługi z zakładem elektrycznym. Droga w Kępiu – zostanie zgłoszona 

do Zakładu Gospodarki Komunalnej. Poprosił sołtysów i radnych, aby te sprawy 

zgłaszali do Zakładu Gospodarki Komunalnej. Poinformował, że dzisiaj 

wykaszarka wyjechała w teren. Zapytania pana radnego Lipca. Odpowiedział, że 

rozmawiał z Zastępcą Wójta Gminy Lipnik, który poinformował, że ogłosili 

przetarg na drogę Beradz – Łownica i inwestycja będzie realizowana. Zapytania 

pana radnego Ciacha i sprawa paczkomatów. Odpowiedział, że telefonował 

kilkakrotnie do firmy, która się tym zajmuje i zapowiedział, że osobiście wybierze 

się w tej sprawie do firmy na rozmowę. Zapytania pani radnej Aly Amer i sprawa 

drogi Kępie – Byszów. Odpowiedział, że droga była zlecona w ramach 

projektowania zridowskiego na opracowanie dokumentacji i na obecną chwilę 

firma weszła już i wykonuje obmiary. Ta droga od drugiej strony Byszów – 

Węgrce jest zgłoszona w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Cześć dróg 

zgłoszonych jest też jako popowodziowych. Poprosił panią radną, żeby dokładnie 

sprawdziła to na stanowisku drogowym. Droga powiatowa w Przybysławicach – 

w tym roku jest zgłoszona droga w Pęchowie. Powiedział, że w przyszłym roku ta 

droga zostanie zgłoszona do wspólnych inwestycji z powiatem. Wodociąg w 

Przybysławicach – zadeklarował, że wspólnie muszą usiąść i wybrać 

najważniejsze do realizacji. Projekt na wodociąg w Przybysławicach jest już 

gotowy. Zapytania pana Przewodniczącego Rady. Koszenie przy drogach 

powiatowych – będzie to zgłoszone do powiatu. Zapowiedział, że w kolejnych 

latach bezie zgłaszać zgłoszenia radnych na drogi 5 +, na które zbierali podpisy. 

Powiedział, że widział listę rankingową i wynika z niej, że każda gmina otrzymała 
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po jednym zadaniu mniejszym lub większym i chyba tak będzie każdego roku. 

Zapowiedział, że kolejne zadania będzie zgłaszał sukcesywnie do 

dofinansowania. Przełożenie kostki w Rybnicy – jest to do realizacji przez grupę. 

Uzupełnienie ubytków w drodze metodą natryskową – wspólnie z drogowcem 

zastanowią się jak to zrobić, część uzupełnić metoda tradycyjną a część metodą 

natryskową. Droga wojewódzka – ma być komisja odnośnie nierówności na tej 

drodze. W tej sprawie rozmawiał z panem Dyrektorem i komisja ma być albo 

dzisiaj albo w przyszłym tygodniu mają się zająć ubytkami na drodze 

wojewódzkiej.  

Pani radna Krasowska zapytała pana Wójta odnośnie mieszkania czy rozmawiał 

z panem z Goźlic , bo nie chce się zgodzić. 

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że nie rozmawiał jeszcze. Poprosił o 

cierpliwość i wyrozumiałość w związku z dużą ilością spraw, z wyborami.  

Pani radna Kraskowska zapytała pana Wójta o urządzenie placu zabaw w 

Śniekozach.  

Pan Wójt Goździewski zapytał czy sołectwo ma jeszcze środki w funduszu na ten 

rok  

Pani radna Krasowska odpowiedziała, że nie ponieważ wszystkie środki 

przeznaczyli na kontener.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że budżet gminy to nie worek, który się 

rozciąga.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że jeśli w tym roku sołectwo nie ma 

środków w tym funduszu to poprosił o zarezerwowanie ich w kolejnych latach.  

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu sołtysom.  

Pan Puto, sołtys Ułanowic poprosił aby przypomnieć władzom powiatowym o 

wykoszeniu przy drodze powiatowej przy osuwisku. W ubiegłym roku zrobili to 

sami. Droga gminna w kierunku Witowic – tam gdzie sąsiedzi maja pola to jest 

wykoszone, ale na niektórych odcinkach jest zarośnięte, zakrzaczone. Zgłosił to 

do usunięcia. Przypomniał się o wymianę tablicy ogłoszeniowej w centrum wsi, 

bo ta która jest w stanie rozpadu. Zapytał czy są przewidziane roboty przy stawie 

– chodzi o wymianę ogrodzenia. Sołectwo prawie 80 % funduszu przeznaczyło na 

wyposażenie świetlicy i tych środków już nie wystarczy. Zapytał czy z budżetu 

gminy są przewidziane środki na ten cel.  
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Pan Frejlich, sołtys Szymanowice Górne odniósł się do wypowiedzi pana Wójta. 

Zapytał czy pan Wójt celowo wprowadza ludzi w błąd odnośnie obwodnicy i iluś 

tam osób, bo firma otrzymała zalecenie z Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego co gmina miała zrobić i poprawić. Pan ma pretensje do kogoś, że 

sąd uchylił panu decyzję środowiskową jeśli to zalecenie nie zostało wykonane. 

Zapytał czyja to jest wina - ich czy Wójta , który tego nie dopilnował. Powiedział, 

że została uchylona decyzja o natychmiastowej wykonalności, która pan Wójt 

wydał. Powiedział, żeby pan Wójt przeczytał co sąd na tern temat powiedział. 

Nie zostawił suchej nitki. Cały czas była rozmowa, że na obwodnicę są pieniądze 

i będą. Rozumie, że jak są pieniądze to nieważne czy ona kosztuje 40 000 000 zł 

czy 150 000 000 zł Jeśli mieszkańcy mają zapewnienia, że pieniądze są to 

powinny być, a nagle okazuje się, że nie ma pieniędzy. Na spotkaniu w 

Pokrzywiance padało pytanie i ktoś powiedział, że pan Wójt powiedział, że 

Marszałek nie zapewnił pieniędzy na obwodnicę i czy to jest prawda. Powiedział, 

że pan Wójt wie dobrze, że wpłynęło do niego 137 podpisów negujących 

przebieg obwodnicy przez łąki w Szymanowicach. Powiedział, że mają do tego 

prawo i wypowiedzieli się w sprawie przebiegu obwodnicy w konsultacjach 

społecznych. Powiedział, że pan Wójt ma swoje prawo, a oni mają swoje prawo. 

Nie chciałby, żeby ludzie byli wprowadzani w błąd, że ktoś nie daje. Poprosił, żeby 

przyjąć to na kaletę i przyznać się albo pan Wójt albo pracownik, który tego nie 

dopilnował. Powiedział, że podobno w Byszowie o parę ekranów została 

uchylona decyzja środowiskowa. Poprosił, żeby nie narzucać im tylko wyciągnąć 

konsekwencje w stosunku do pracownika dlaczego nie dopilnował a nie 

podburzać jednych na drugich. Powiedział, że przychodzą do niego mieszkańcy 

w sprawie drogi wąwozowej w Szymanowicach Górnych koło pana xxxxxxx 

xxxxxxx, bo była ona obiecana przez radnego Króla i pytają kiedy będzie 

wykonana.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział na zgłoszone zapytania. Pan sołtys 

Ulanowic zgłosił drogę przy osuwisku. Powiedział, że pan sołtys w ubiegłym roku 

sam to oczyścił, a w tym roku będzie to zgłaszał Zarządowi Dróg Powiatowych i 

zapisze w grafiku koszenie drogi do Witowic. Tablica ogłoszeniowa zostanie 

zamontowana. Pan sołtys Szymanowic Górnych. Powiedział, że od czterech lat 

sukcesywnie na każdej sesji informuje to co się dzieje w sprawie obwodnicy. I 

pan sołtys przychodzi dzisiaj na sesję i mówi, że podaje ludziom nieprawdę. 

Powiedział, że pan sołtys podaje ludziom nieprawdę. Decyzja Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego utrzymywała decyzję gminną do realizacji. Decyzja SKO 

była dla gminy pozytywna. Dziwi go mocno, że tę decyzję podważył sąd. Nie jest 

mu wiadome dlaczego tak się stało. Sądy są od tego, żeby się sądować. 
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Zapowiedział, że na pewno gmina będzie brała w tym udział, żeby ich skargę 

podważać. Powiedział, że pan sołtys i jeszcze jedna osoba złożyli skargę kolejny 

raz już na kolejne dokumenty z gminy.  

Pan sołtys Frejlich odpowiedział, że dlatego, że wypuszczono bubla.  

Pan Wójt Goździewski kontynuował mówiąc, że koncepcja była zrobiona, była 

wydana decyzja środowiskowa. Do tego była zatrudniona firma, która miała się 

tym zająć. Są pewne rozstrzygnięcia, które w decyzji były dopisane. A żeby to 

wszystko zrozumieć to trzeba by w niektórych przypadkach powoływać biegłego. 

To wszystko analizował prawnik. Decyzja była pozytywna i gmina miała zielone 

światło, a nie tak jak pan sołtys twierdzi, że była negatywna. Był już ogłoszony 

jeden przetarg. Okazało się, że zabezpieczone środki w budżecie województwa 

to czterdzieści kilka milionów. Była pan radnym i wie pan co to jest budżet. Jak w 

budżecie jest 40 000 000 zł to skądś trzeba wziąć następne 40 000 000 zł, żeby 

dołożyć do tej puli. Nikt pieniędzy nie natrzepie z kieszeni. Poza tym nie jest to 

budżet gminy. Powiedział, że to co jest w budżecie gminy to to realizuje. Będzie 

gmina dochodzić swoich praw w kolejnym sądzie. Materiał jest zgromadzony, 

jego zdaniem decyzja zostanie wydana i obwodnica zostanie wykonana. 

Powiedział, że zostało ich dwoje i piszą cały czas skargi na gminę. Jako sołtys nie 

współpracuje z gminą tylko przez 4 lata jest w opozycji. Zapytała jaka jest 

współpraca sołtysa z samorządem gminnym.  

Pan sołtys Frejlich odpowiedział, że bardzo dobra.  

Pan Wójt Goździewski powiedział, że pan sołtys pojawi się raz na jakiś czas u 

niego i nie wie jak wybrnąć z sytuacji.  

Pan sołtys Frejlich powiedział, że wtedy kiedy ma potrzebę. 

Pan Wójt Goździewski powiedział, że jest to przykre, ale tak wygląda współpraca 

z panem sołtysem.  

Pan Frejlich podniósł, że powinien pan Wójt zrobić dwa zebrania odnośnie 

obwodnicy i powiadomić ludzi.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że było wiele spotkań i wyczerpany został 

limit spotkań. Wszystkie zarzuty skarżących zostały odrzucone przez sąd.  

Pan sołtys Frejlich odpowiedział, że pan Wójty bubla zrobił.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że zostało to zrobione przez firmę. Jego 

zdaniem firma zrobiła to tak jak potrzeba było. Jeśli chodzi o drogę nie wie skąd 

pan ma takie wiadomości. Zostało to podcięte, a radny jeśli to obiecywał, to w 
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przyszłości być może zostanie to zrealizowane. Zapytał czy pan Wójt jest 

przeciwny tej drodze.  

Pan sołtys Frejlich odpowiedział, że nie . Przypomniał, że był z czterema osobami 

u pana Wójta i pan Wójt powiedział, że nic o tym nie wie dlatego dzisiaj pyta.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że z radnym dobrze współpracuje i być 

może i ta drogę uda się w przyszłości zrealizować.  

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu panu radnemu Królowi.  

Pan radny Król zwrócił się do pana sołtysa. Powiedział, że to jest nieprawda co 

mówi, bo ustalał z ludźmi, żeby utwardzić te drogę i wyciąć zakrzaczenia. 

Odnośnie zebrań – przez cztery lata już był radnym i żadnego zebrania nie było 

albo nie był poinformowany.  

Pan sołtys Frejlich odpowiedział, że robi sobie zebrania a radny może zrobić 

odrębnie.  

Pan Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że panowie dojdą do porozumienia.   

Pan radny Ciach powiedział, aby podziękować panu Frejlichowi, że jest 

przeciwny obwodnicy, gdzie budynki pękają na terenie Klimontowa, są niszczone 

jezdnie przez ciężarówki, gdzie gmina wkłada ciężkie pieniądze. Powiedział, że 

nie wie na czym zależy panu Frejlichowi, bo w niczym mu to nie przeszkadza. Wie 

o tym, bo jest tam urodzony bez mała w tej miejscowości i widzi, że pan Frejlich 

robi naprzeciwko panu Wójtowi, radnym i mieszkańcom Klimontowa. Dziwi się, 

że taki sołtys w sołectwie zamiast godzić mieszkańców to rob zawieruchę.  

Pan sołtys Frejlich odpowiedział, że ma do przekazania to co sołectwo mówi. Nie 

pyta się co pan robi w Klimontowie.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęły dwa pisemne wnioski o 

zabranie głosu od mieszkańców.  Przypomniał, że goście mogą mówić do 10 

minut. Udzielił im głosu w kolejności jak niżej.  

Pani xxxxxxxx powitała wszystkich obecnych na sesji. Pochwaliła pana Wójta i 

pana Zastępcę Wójta za to że pięknieje Klimontów, pięknieją okolice, jest 

utrzymana czystość na terenie ulic, zakątków. Odniosła się do ulicy Batalionów 

Chłopskich mówiąc, że jest tam piękny zakątek, piękny budynek po remoncie i 

jeszcze po rewitalizacji ulicy będzie piękny punkt do odpoczynku i relaksu za co 

dziękuje panom Wójtom i chwali i będzie chwalić. Uważa pana Wójta za 

porządnego człowieka i dobrego gospodarza. Stosownie do sesji z 15 lutego 2019 

r. zapytał nowych radnych, którzy mieli przygotować ekspertyzy złe wykonanie  
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wszystkich zadań przez pana Wójta przez 4 lata poprzedniej kadencji. Jeżeli one 

są to poprosiła pokazać. Jeżeli nie to istnieje w społeczeństwie, na świecie taki 

wyraz jak powiedzenie przepraszam. Sprawa obwodnicy. Skierowała prośbę do 

pana sołtysa, który wypowiada publicznie już nie jeden raz jej nazwisko i jeśli 

chodzi o sesję to jest RODO i pan sołtys dopuszcza się rzeczy formalnie 

nieprawnej. Upomniała po raz ostatni pana sołtysa za to, że wypowiada 

publicznie jej nazwisko i łączy negatywnie z obwodnicą. Poinformowała, że po  

wysłuchaniu oceny pana Wójta, po wysłuchaniu pana sołtysa podjęła decyzję o 

spowodowaniu pikiety w Klimontowie. Pikieta zostanie zorganizowana pod 

Urzędem Gminy, który jest w remoncie dlatego, że tam jest przejście dla 

pieszych. Zapowiedziała, że będzie pisać podanie do pana Wójta, żeby wszystko 

było zgodne z przepisami, żeby później nikt jej po sądach nie włóczył. Mieszkańcy 

okolicznych miejscowości poprzez zaproszenie będą zawiadomieni kiedy i gdzie i 

będzie informacja na tablicy ogłoszeń pod murzynkiem. Zaprosiła radnych i 

sołtysów do udziału w pikiecie, panów Wójtów, pana Przewodniczącego. Swoje 

zaproszenie skierowała także do każdego mieszkańca nie tylko Klimontowa, ale 

innych miejscowości, który przyjeżdża do Klimontowa i robiąc zakupy może czuć 

się bezpiecznie. Do udziału w pikiecie zaprosiła wszystkich mieszkańców, którzy 

oglądają dzisiejszą transmisję lub będą sobie ją odtwarzać. Powiedziała, że 

zastanawia się tylko nad tym jak może spojrzeć tych dwoje Państwa, którzy 

protestują natarczywie setkom ludzi w oczy i jaki mają w tym swój cel. 

Obwodnica ratuje domy, które są metr, półtora, 50 cm od krawędzi jezdni. W 

okolicach Szymanowic są zgodnie obliczone parametry tak, aby nie było to 

uciążliwe dla żadnej posesji, dla żadnej nieruchomości osób, które tam 

mieszkają. Powiedziała, że gdyby takie było podejście społeczeństwa jak dwoje 

Państwa to nigdzie na świecie, w kraju nie zbudowano żadnej drogi. Trzeba mieć 

sumienie, jakiś rozeznanie, mądre podejście . Pieniądze na budowę obwodnicy – 

tak jak powiedział pan Wójt 40 000 000 zł jest na obwodnicę. Poprosiła o 

zachowanie spokoju i studzenie emocji, a obwodnica na pewno będzie.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował za zabranie głosu pani xxxxxxx i 

optymistyczna wypowiedź na temat obwodnicy. Wyraził nadzieję, że jeśli tylko 

czas na to pozwoli to radni z pewnością wezmą udział w pikiecie.  

Pan xxxxx powiedział, że w związku z tym, że pojawiły się w „Echo Dnia” 

informacje na temat obwodnicy podziękował panu Wójtowi, Radzie za złożone 

wnioski. Obserwuje to jako mieszkaniec, jako były Wójt i cieszy go bardzo, że 

gmina Klimontów bardzo ładnie się rozwija. Wyraził nadzieję, żeby złożone 

wnioski zostały wykorzystane. Szkoda tylko, że ładnie się mówi, że pieniądze 

dostaje się na jakieś inwestycje, ale nic się nie mówi, że oddało się prawie                  
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1 340 000 zł z dróg popowodziowych, które nie zostały wykorzystane. Zapytał 

pana Wójta w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej na ul. Sandomierskiej i ul. 

Partyzantów. Powiedział, że z tego co jest mu wiadomo to inwestycja została 

zakończona i wystąpi do Urzędu Gminy o udostepnienie projektu końcowego, 

żeby zapoznać się jako to zostało to odebrane. Powiedział, że inwestycja została 

zrobiona tak, że wszystkie ścieki z ul. Sandomierskiej idą na dół pod ostatni dom 

w stronę Przybysławic, zbierają się do dużego zbiornika, potem pompa 

rozdrabnia to wszystko i to wszystko pcha rurą 9 cm w stronę Klimontowa. 

Powiedział, że mimo jego próśb zrobiono to na jego działce. Wczoraj dzwoniła 

do kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej z zapytaniem czy wszystkie te 

domostwa zostały już podłączone. Poprosił radnych z Klimontowa, żeby poszli i 

zobaczyli jak dalej ma tam on żyć. Tam jest jeden smród, bo to wszystko pompuje 

ze studni, rozdrabnia i ładuje do jego studzienki, gdzie ledwie się to mieści i 

później spływa w stronę Klimontowa. Powiedział, że na pewno na to nie pozwoli, 

żeby się tam truł, bo jest osobą po ciężkiej chorobie i powinien odpoczywać. 

Sprawa obwodnicy – powiedział, że nie było sporu kiedy podejmowana była 

uchwała i decyzja na zabezpieczenie środków finansowych na zrobienie decyzji 

o budowie obwodnicy. Przypomniał, że pan sołtys również głosował nad 

zabezpieczeniem środków budżetowych w kwocie ok. 200 000 zł na 

przygotowanie koncepcji. 20 grudnia 2014 r. została podpisana umowa z firmą, 

żeby można było przygotować koncepcję na projekt obwodnicy. Wczoraj w 

internecie przeczytał wypowiedź pana Zastępcy Dyrektora na temat obwodnicy 

i podniosło mu się ciśnienie dlatego dzisiaj jest obecny na sesji. Napisali, że 

sprawą obwodnicy zajął się Wojewódzki Sąd Administracyjny, który dopatrzył się 

błędu i czekają na decyzję. Ona zasadniczo nie będzie odbiegać od wydanej. Tam 

brakowało trzech zapisów. Zapytała pana Wójta czy ma wyrok Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach. Powiedział, że były dwie sprawy. Jedna 

sprawa była 24 stycznia 2019 r. w przedmiocie nadania rygoru natychmiastowej 

wykonalności. SKO otrzymało decyzję pana Wójta, poszła ona do Sądu 

Administracyjnego i w dniu 24 stycznia 2019 r. niestety Sąd Administracyjny 

decyzję uchylił. Powiedział, że ma wyrok Sądu przed sobą i uzasadnienie zawiera 

9 stron. Kolejna sprawa była 27 marca 2019 r. w przedmiocie środowiskowych 

uwarunkowań. Tu uzasadnienie zawiera 21 stron. Nie jest więc to błąd, który 

należy zmienić, tylko należy z tym uzasadnieniem zapoznać się. Powiedział, że 

jest za tym, żeby obwodnica powstała. Boli go, że samochody już przed godz. 

6.00 jadą ul. Sandomierską. Denerwuje go, że żadnego organu w Sądzie 

Administracyjnym nie było ani ze strony Urzędu Gminy, ani ze strony 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego, ani z Dyrekcji Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Pozostawiono to na pastwę losu. Uważa, że ten się nie ma prawa 
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bronić kto go nie ma. Powiedział, że w tym przypadku gdyby obecny był 

przedstawiciel Zarządu Dróg Wojewódzkich to miałby prawo obnieść się do tego. 

Jego zdaniem rzucone zostało to na pastwę losu. W sprawie pikiety powiedział, 

że jeśli będzie w stanie to chętnie przyjdzie i pomoże. Uważa, że pan xxxxx też 

chce obwodnicy. Poprosił, żeby gmina postarała się o wyrok sądowy ze stycznia 

i z marca, przeczytać uzasadnienie, bo włosy się do góry podnoszą jakie błędy 

popełniono a nie uchybienia. Odniósł się do protokołu pokontrolnego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej twierdząc, że jeśli jest tak bardzo dobrze to 

czemu jest tak źle. Ten protokół nie zachwyca. Podniósł sprawę brakującego 

sprzętu straży pożarnej w Klimontowie. Brak na 81 000 zł sprzętu 

przeciwpożarowego w OSP. Powiedział, że to się musi znaleźć i musi być ukarany 

człowiek, który tego dokonał.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że prosiła go o udzielenie głosu była pani 

radna i przychylił się do jej prośby. Zwrócił uwagę jednak, aby następnym razem 

zgłaszała chęć zabrania głosu na piśmie.  

Pani xxxxxx podziękowała za udzielenie głosu. Powiedziała, że nie znosi 

biurokracji, woli działanie. Ustosunkowała się do tematu obwodnicy. 

Powiedziała, że 4 lata wspólnie z panem Wójtem, panią xxxxxxxx, panem 

Ciachem jeździli do jednej pani Wojewody, kolejnej pani Wojewody w sprawie 

obwodnicy, przedstawiali jak wygląda sytuacja. Pan Wójt podjął działanie 

skrupulatnie i intensywnie. Wspierali jego działania dziwiąc się zarazem, że są na 

terenie gminy działacze społeczni, którzy oponują tak ważnemu celowi dla gminy 

Klimontów, dla sołectwa. Została po raz 13 wybrana Przewodniczącą Rady 

Sołeckiej i sprawy sołectwa Klimontów nie są jej obojętne i nie będą obojętnie 

co kto myśli, uważa i jakie kłody będą rzucane pod nogi. Zadeklarowała 

intensywne działanie czynnika społecznego, bo bez sygnalizowania sprawy, bez 

udokumentowania władzom jak ważne jest to przedsięwzięcie, na które czekają 

ponad 30 lat nic z tergo nie będzie. Do osób skarżących skierowała prośbę, aby 

w logiczny sposób wytłumaczyli dlaczego oponują, dlaczego dokuczają, dlaczego 

nie chcą zrozumieć ponad 1 000 ludzi Klimontowa i nie tylko, bo obwodnica to 

są Konary, Górki, Byszów. Zadeklarowała panu Wójtowi udział we wszelkiego 

rodzaju działaniach, które podkreślą wagę tej inwestycji. Inwestycja ta jest po 

pierwsze potrzebna społeczeństwu całej gminy, po drugie wzbogaci krajobraz, a 

najważniejsze ułatwi życie mieszkańcom gminy. Powiedziała, że w pełni 

solidaryzuje się ze swoją koleżanką panią radną Haliną Aly Amer, ponieważ 

deprecjonowanie drugich osób, co również dotknęło jej osobę na zebraniu 

wyborczym sołtysa i rady sołeckiej jest delikatnie mówiąc niekulturalne i 

niegodne radnego. Ludzi należy szanować, u ludzi trzeba widzieć dobre strony a 
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jeżeli są złe należy je korygować. Nie sprowadzać ludzi do parteru, którzy sercem 

i zaangażowaniem chcą coś dla społeczeństwa zrobić. Ją wybrała rada sołecka, 

która zmieniła się w 80 % i wobec powyższego chyba nie jest osobą persona non 

grata wśród tych osób.  

Pan Wójt Goździewski odniósł się do zgłoszonych zapytań i odpowiedział jak 

niżej.  

Pani xxxxxxxxx i organizacja pikiety. Wyraził nadzieję, że wszyscy wezmą udział w 

tej pikiecie. Uważa, że pikietę trzeba zorganizować przeciwko osobom, które 

protestują przeciwko obwodnicy. Podziękował pani xxxxxxxx za to, że tym 

tematem ciągle się zajmuje, pilnuje tematu i jest aktywna w tej sprawie. Pan 

xxxxxx i sprawa kanalizacji – powiedział, że pierwszy raz o tym słyszy, nie 

wiedział, że takie problemy są.  

Pan xxxxxx wtrącił, że pan Wójt wiedział o tym, bo kiedyś on o tym mówił i wtedy 

odpowiedział pan Wójt, że uszczelni studzienkę. Być może pan Wójt nie 

zrozumiał.  

Pan Wójt Goździewski kontynuował. Powiedział, że przemyśli jak zmniejszyć 

stopień uciążliwości, bo rozumie problem że może to działać degradująco. 

Powiedział, że jemu też podniosło się ciśnienie, bo za chwilę zadzwonił redaktor 

i nie chciał z nim na ten temat rozmawiać bo wyrok jest nieprawomocny. Wyroki 

WSA są bardzo obszerne, zawsze jest w nich wyjaśniona sytuacja dokładnie w 

uzasadnieniu i mają po kilka czasem kilkadziesiąt stron. Nie ma tam żadnych 

nowości. Te wyroki są bardzo duże i żeby wczytać się w nie trzeba wiedzy 

prawniczej. Czasem trzeba kilka razy dokument analizować, żeby sedno wyjąć z 

takiego dokumentu. Nie ma wątpliwości, że on jest gruby i zawiera przemyślenia 

organu, który wydaje orzeczenia, czy decyzje, czy wyrok. Odnośnie zarzutu, że 

nikt się tą sprawą nie interesuje pan Wójt powiedział, że przez 4 lata na każdej 

sesji poruszał temat obwodnicy. Przy decyzji SKO stroną potem w postępowaniu 

jest SKO i Zarząd Dróg Wojewódzkich, nie gmina. Oni oceniają materiał na 

podstawie zgromadzonego materiału. Nie można wnosić w trakcie dodatkowych 

wyjaśnień. Powiedział, że przesłano mu ten wyrok. Wyrok ten z prawnikiem 

analizowali. Były tam podniesiono drobne sprawy – był przełożony akapit. 

Dlatego wydano postanowienie o przełożeniu. Było kilka suplementów i po 

rozmowie z prawnikiem trzeba naprawdę wiedzy, żeby pewne rzeczy po 

kompletować. Wszystko to robiła i przygotowywała firma. W niektórych 

przypadkach z postanowienia sądu nie zgadzają się jak na przykład, że nie było w 

jakich godzinach będzie pracował sprzęt na drodze. Napisane było, że w 

godzinach dziennych. Ekrany akustyczne - w jednej opinii jest, żeby zrobić potem, 
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dokumentację pro akustyczną, a w drugiej, żeby zrobić w trakcie budowy ekranu. 

Takie dewagacje, w takich tematach trzeba zasięgać opinii biegłych. To jest 

stanowisko sądu. Jeśli decyzja się uprawomocni, Kolegium nie znajdzie podstaw, 

żeby pisać odwołanie to wyda kolejną decyzję. Będzie to penie kolejne 3 

miesiące. Nie zmieni to faktu, że kolejne osoby będą pisać kolejne odwołania i to 

trwać będzie w nieskończoność. Powiedział, że czytając uzasadnienie sądu 

ostatniej instancji wszystkie zastrzeżenia, które miała grupa tych Państwa zostały 

odrzucone. Opinie są wydane i będzie to dalej procedowane. Protokół 

pokontrolny – co 4 lata każda jednostka jest kontrolowana, większość stanowisk, 

księgowość. Są tam drobne zastrzeżenia. Pan xxxx był kiedyś Wójtem i trzeba 

zajrzeć też do siebie. Wcale dokumentacja pokontrolna za pana xxxxx nie jest 

mniej obszerna niż ta. Gmina jest dużą jednostką i na to jest kontrola, żeby 

wyłapywać drobne błędy, pokazywać je. Później to jest przez nas korygowane. 

To jest taki organizm żywy. Sprawa zaniedbań w jednostce straży pożarnej – 

poinformował, że z tego co jest mu wiadomo to prokurator umorzył 

postępowanie. Było pismo złożone przez dwóch panów w sprawie braków w 

jednostce, prokurator umorzył postępowanie. Było działanie policji, szukali, 

sprawdzali dokumenty, a postępowanie umorzone. Co dalej nie wie.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Wójtowi za udzielenie odpowiedzi 

i wysnuł wniosek, że nie robi źle ten co nic nie robi, a jak ktoś coś robi to zawsze 

jakieś uchybienia są.  

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Punkt tren został zrealizowany łącznie z punktem 14 porządku obrad sesji. 

 

Do punktu 16 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 
w niej i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

Sylwia Burczyńska        Robert Orłowski 


